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Vragen van het lid Rebel (PvdA) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over handhaving door gemeenten van de leeftijdsgrens voor 
verkoop van alcohol (ingezonden 23 september 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «18-minner kan blijven drinken» waaruit blijkt 
dat gemeenten aangeven, vooruitlopend op de verhoging van de leeftijds-
grens voor de verkoop van alcohol naar 18 jaar per 1 januari 2014, hierop niet 
of nauwelijks gaan controleren?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat handhaving van de leeftijdsgrens door gemeenten niet 
moet leiden tot een gebrek aan handhaving? 

Vraag 3
Herkent u het beeld van het Nederlands Instituut voor Alcoholbeleid dat de 
handhaving nu al «niet optimaal» is? Welke recente cijfers zijn voorhanden en 
wordt hierin ook per gemeente gekeken naar mate van handhaving? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat handhaving essentieel is om de verkoop aan 
18-minners te kunnen tegengaan? Zo ja, welke maatregelen neemt u om de 
handhaving te verbeteren? 

Vraag 5
Komen de problemen met handhaving van de leeftijdsgrens van alcohol ook 
voor bij de handhaving van de huidige leeftijdsgrens van 16 jaar op tabak? 
Hoe verwacht u dat de handhaving van de leeftijdsgrens van tabak zich 
ontwikkelt als deze wordt verhoogd naar 18 jaar, zoals het kabinet voorstelt?

1 «18-minner kan blijven drinken», De Gelderlander, 19 september 2013
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